未满18周岁来华留学生学习担保函

Guardian Prove

我是                       学生的家长。我同意其就读徐州工程学院，并为其提供就读期间的经济来源。

I’m father/mother of student                               . I agree him/her to study at Xuzhou University of Technology (XUT) and financially support his/her study.

由于其未满十八周岁，我同意                           为其在徐州工程学院就读期间的监护人和联系人，行使监护职责，直至其年满十八周岁。

As he/she is not 18 years old, I hereby designate Mr./Ms.                     as my son/daughter’s guardian and contact person during his/her study at XUT until he/she is 18 years old.

家长签名/Signature of the father and/or mother：                         

日期/Date：                      

	家长姓名/Name of Parents
	

	电    话/Tel
	

	电子邮件/E-mail
	

	邮寄地址/Mail Add
	


	在华担保人姓名/Name of Guardian in China
	

	电    话/Tel
	

	电子邮件/E-mail
	

	邮寄地址/Mail Add
	


请附家长及在华担保人身份证件信息. 
Please attach the ID of the parents and the guardian in China.          

